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Susteren, 15 december 2022 
Notulen vergadering  7 december 2022 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, fysiek gehouden op woensdag 7 december 2022 
op OBS De Springdonk aan de Schoutlaan 2 te Susteren. 
 

Aanwezig. 
Van het bestuur:  7 personen. 
Ondersteunende leden: 8 personen. 
 

Afgemeld.  
Van het bestuur: 1 persoon. 
Ondersteunende leden: 4 personen. 
 

1. Opening en vaststellen agenda. 
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen welkom.  
 

A. Vaststellen agenda. 
Voorgesteld wordt om bij het agendapunt 5.C. het punt  “Spoorwegovergang” toe te voegen. Het punt wordt als 
agendapunt 5.C.2). geoormerkt. De toegestuurde agenda wordt daarna vastgesteld en dient als leidraad voor de 
vergadering. Zie bijlage 1. 
 

B. Vergaderdata DR 2023. 
De toegestuurde tabel met de voorgestelde vergaderdata voor 2023 wordt akkoord verklaard. (Zie bijlage 3) 
 

C. Vaststellen beleidsdocumenten (HR, etc.) door bestuur. 
Ook worden alle beleidsdocumenten geaccordeerd. De secretaris stelt voor om die ook op de website te plaatsen. De 
statuten zijn van voorlopige wijzigingen voorzien met het oog op de WBTR. Wanneer er verdere aanpassingen aan dit 
document vereist zijn, worden ze doorgevoerd alvorens het gewijzigde document aan de notaris ter vaststelling aan 
te bieden. Dit dient echter vóór 2027 plaats te vinden. 

 

2. Notulen. 
A. Notulen van 2 nov. 2022. 
De notulen van 2 nov. 2022, Versie 0,  worden geaccordeerd en door de voorzitter en secretaris geparafeerd. De 
notulen worden nog uitsluitend aan het bestuur toegestuurd en daarnaast op de website geplaatst. 
 

B. Checken afhandeling actiepunten. 
Alle actiepunten op de lijst voor de 2 nov. notulen met de status per 18 nov. 2022, worden kort doorgenomen. De, 
door de secretaris, aangegeven aanpassingen worden geaccepteerd en doorgevoerd. Omdat de nummering per lijst 
steeds wordt aangepast, wordt verzocht om bij elk punt op de lijst de datum, incl. jaar, te vermelden. Dit wordt 
toegezegd. Voor deze vergadering wordt een nieuwe lijst gestart waarop openstaande punten opnieuw worden 
opgevoerd. (zie bijlage 2) 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 
A. Overzichtslijst poststukken 1 nov. t/m 5 dec. 2022. 
Het correspondentieoverzicht (zie website) is gedeeld. De secretaris neemt het overzicht door en stipt hier en daar 
kort een onderwerp extra aan. Er zijn geen vragen. De rest van de items betreft zaken die als agendapunt de revue 
passeren. Bij punt 10 wordt aangegeven, dat de themavond “Kernenergie” als verhelderend en informatief is ervaren. 
 

B. Cadeaubon gemeente. 
Er heerst verdeeldheid onder de aanwezigen over deze bon(nen), met name over de wijze van toewijzing. Wel ziet 
men het als goed initiatief richting het lokale Midden- en Kleinbedrijf, als ook de gezinnen die het minder hebben. 
 

C. Afvalschema 2023. 
Verwezen wordt naar de e-mail van het secretariaat over het onderwerp, waarin werd medegedeeld dat medio dec. 
2022 het schema met de inwoners wordt gedeeld. De RWM -app is intussen operationeel. 
 

4. Financiën. 
A. Financieel overzicht DR t/m 2 nov. 2022. 
Er zijn sinds 2 nov. drie mutaties geweest. Het betrof de kosten voor de bankrekening, de thema-avond en voor de 
vergaderkosten in rekening gebracht door de Springdonk. 
 

B. Financieel overzicht MFA t/m 2 nov. 2022. 
      Er zijn geen mutaties geweest. 
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 Batig saldo DR per 7 dec:   €    185,63 
Batig saldo MFA per 7 dec:   €    700,00 
Saldo betaalrekg. per 7 dec:         €     885,63 
 

C. Vergaderkosten i.r.t. de Springdonk. 
Met de Springdonk is overeengekomen om per vergader- of thema-avond een bedrag van € 17,50 af te dragen. 
 

D. Aanpassen tarieven Rabobank jan. 2023. 
De Rabobank heeft aangekondigd om vanaf 1 jan 2023 de maandelijkse bankrekeningkosten te verhogen met een 
bedrag van € 3,- ter dekking van de kosten voor onderzoek naar witwassen. Daarmee komen de maandelijkse kosten 
op zo’n € 13,- , terwijl gelijktijdig de verenigings-/stichtingsvoordelen komen te vervallen. 
 

E. Zoektocht andere bank. 
Vanwege de hoge kosten voor de bankrekening is door het DB onderzoek gedaan naar alternatieve banken. Bij deze 
banken werden echter soortgelijke tarieven gehanteerd of geen zakelijke rekeningen aangeboden (ASN). Terwijl bij 
het openen van een nieuwe zakelijke rekening, gerekend moet worden met een halfjaar vertraging bij opening 
vanwege onderzoek naar witwas- en andere praktijken. 
 

F. Instellen Kascontrolecommissie 2022. 
Voor het onderzoek naar het beleid en de daarvoor aangewende financiële middelen wordt een Kascontrolecommissie 
ingesteld voor het boekjaar 2022. De twee dames in het bestuur nemen die taak voor hun rekening. Daarmee is de 
Kascontrolecommissie geïnstalleerd. Met de penningmeester wordt een datum voor dat onderzoek afgestemd.  

 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Feedback Plenaire Sessie 22 nov. 2022. 
Tijdens dit overleg is feedback gegeven over hoe de aanbesteding verloopt. Er zijn nu 4 kandidaat uitvoerders geselecteerd, 
waarvan er één, zoals voorzien, deze maand wordt afgewezen. Uit de overige drie wordt richting zomer 2023 de definitieve 
uitvoerder verkozen. Ook werd een presentatie gegeven over het communicatieplan dat is opgesteld. 
 

2) Geleenbeek aanpassingen. 
Door het Waterschap zijn intussen 3 plannen naar buiten gebracht voor aanpassing bij the Yard (VDL), van de N276 naar de 
Holtummerweg en vanaf Oud Roosteren t/m de duiker onder de A2. Ook is toegezegd om de Geleenbeek vanaf Holtum naar 
Baakhoven zoveel als mogelijk te laten meanderen. 
 

3) Voortgang. 
De activiteiten van het platform zullen tot de zomer van 2023 redelijk beperkt zijn. Voor 24 jan. 2023 is een intern en voor 31 
jan. 2023 is een plenair overleg voorzien. 
 

C. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar. 
1) Geld blijft beschikbaar. 
Er werd bekend gemaakt dat de gereserveerde provinciale gelden voor de infrastructurele aanpassingen blijven staan voor ten 
minste één jaar. In eerste instantie was de deadline 31 okt. 2022 hiervoor vastgelegd. 
 

2) Geleenbeek aanpassingen. 
Zie 5. A. 2) 
 

3) Voortgang. 
Aan de veilige fietsoversteek t.h.v. de Limbrichterstraat wordt gewerkt. Verder werd gemeld dat aan het project aandacht werd 
besteed door het programma Pointer op NPO2. 

 

C. Werkgroep Verkeer. 
1) Parkeren Posterholtlaan; 
De verkeersdeskundige heeft gereageerd op de navraag door de DR naar de voortgang. Hij gaf aan dat er geen reactie vanuit 
de bewoners is ontvangen op dit voorstel. Het blijkt hier kennelijk om een misverstand te bestaan, waarbij beide partijen op 
elkaars reactie wachten. Een ondersteunend lid (bewoner) heeft ruggenspraak gehouden met een groep bewoners over de 
“verwachtingen”, die aangaven dat de problemen nog steeds aanwezig zijn, zij de vakken tegemoet zien en eventueel de, 
overlast gevende, bomen gerooid dan wel vervangen mogen worden. De secretaris zal hem opnieuw benaderen over de reactie 
van bewoners.  Actiepunt 10. 
 

2) Spoorwegovergang aanpassingen;  
Door een van de aanwezigen werd navraag gedaan naar de voortgang van deze aanpassingen. Tijdens het bestuurlijk overleg 
van okt. 2022 is de DR gewezen op de plannen voor de herinrichting van de overgang, incl. voetgangersoversteken. Hem werd 
tevens gewezen op Actiepunt 1 waarin ook is aangegeven dat e.e.a. op de rol staat voor 2025 / 2026. 
 

3) Slecht zicht Meinpasweg. 
Tijdens de omleiding vanwege de werkzaamheden voor de “sink hole” op de N296 (dec. 2022) is gebleken dat, vanwege het 
ontbreken van adequate verlichting, er in de S-bochten aan het begin van de Meinpasweg bij de N296 zeer slecht overzicht 
bestaat hetgeen bijdraagt aan mogelijke frontale botsingen of ongelukken met fietsers en/of voetgangers. Het is zinvol de 
verkeersdeskundige hiervan op de hoogte te brengen met de wens om hier verandering in aan te brengen. Actiepunt 12. 
 
 



 

3 

 

6. Feedback overleg 7 dec. grondtransactie Rode Beek. 
Tijdens dit overleg met de gemeente werd duidelijk dat in de communicatie naar buiten (met name bewoners) e.e.a. 
behoorlijk verkeerd is gelopen. Er is nog geen transactie geweest, hetgeen bevestigt dat er daarover in de Waterschap 
documenten niets te achterhalen viel. Er is bevestigd dat de beek alsnog meanderend wordt ingericht en dat op 16 dec. 
a.s. overleg wordt gevoerd met de bewoners van de Cecilialaan om duidelijkheid te creëren. De grondaankoop had te 
maken met de aanleg van een wandelpad naar een “brug” over de beek. Wordt vervolgd. Actiepunt 9. 
 

7. Tijdsplan rioolaanpassing ORN t.b.v. wateroverlast R. v. Gelderstraat. 
De gemeente heeft de wens tot overleg met DR-vertegenwoordigers uitgesproken. Er wordt een datum voor 2e helft jan. 
2023 voorgesteld. Een bestuur delegatie (2 á 3 man) neemt aan het overleg deel.  Actiepunt 7. 
 

8. Energietransitie. 
A. Feedback thema-avond Kernenergie. 
Zoals eerder vermeld werd deze avond als een goed verhaal met uitstekende uitleg, verhelderend en informatief 
beoordeeld. Men heeft nu een beter inzicht in het functioneren van kerncentrales zoals bij Borsele. Misschien in de 
toekomst nog eens wat nader ingaan op kernfusie, zoals het "International Thermonuclear Experimental Reactor" 

(ITER) -project. 
 

B. Reacties op infoavonden 13 jun & 18 jul windparken E-S. 
Vanuit de deelnemers werden intussen vragen en antwoorden van die avond gedeeld.  
 

C. Reacties op infoavonden 1 & 2 nov windparken E-S. 
In het algemeen werden deze avonden als een ramp ervaren. Het ontbrak aan regie, vragen werden niet beantwoord 
en deelnemers bleven in veel gevallen in het ongewisse. Er zijn ook geen verslagen te verwachten. Daarnaast werd de 
aankondigingstermijn als veel te kort ervaren. De communicatie over het project is uiterst belabberd te noemen. 
 

D. Voortgang. 
De onduidelijkheid draagt er aan bij dat ook het inzicht, hoe de voortgang er uit komt te zien, ontbreekt. 
Er zal zowel door de gemeente als ook door de Energiecoöperatie beter gecommuniceerd dienen te worden.  

 
 

9. Multifunctionele Accommodatie (MFA) Susteren. 
A. Vastgoed verkoop Willibrordusplein. 

Er circuleerden geruchten als zou het voormalige “Hoofdwijk” pand aan dit plein verkocht zijn, met als oogmerk de 

toekomstige MFA. E.e.a. wordt naar het rijk der fabelen verwezen, omdat men zich eerst concentreert op de 

samenstelling van een verantwoordelijk bestuur i.p.v. het noodzakelijke onroerend goed daarvoor. 
 

B. Voortgang. 

Op 25 nov jl. vond er in het Patronaat in Sint Joost een informatiebijeenkomst van de Initiatiefgroep en 

vertegenwoordigers van verenigingen plaats om zich daar, door bestuursleden van het Patronaat, te laten informeren 

over hoe men op een verantwoorde wijze een soortgelijk buurthuis kan exploiteren. De conclusie is dat er bij Sint 

Joost nuttige en noodzakelijke informatie is opgehaald. 

Daar werd ook duidelijk dat er zich 4 tot 6 potentiële kandidaten voor een nieuw Algemeen Bestuur (AB) hebben 

aangemeld. De voorzitter van de Initiatiefgroep gaat nog persoonlijk bij +/- 10 verenigingen langs op zoek naar 

bestuursleden. Zodra er een AB tot stand is gebracht, draagt de Initiatiefgroep haar taken over en heft zichzelf op. 

Pas daarna komen er vragen omhoog, zoals; wat wordt een tijdelijke voorziening voor 3 á 4 jaar alvorens er nieuwbouw 

gaat plaatsvinden? Verder blijkt er een grote behoefte aan “ontmoetingen” te bestaan, waarin de MFA dient te 

voorzien. 
 

10. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voortgang. 
Er zijn vooralsnog geen nieuwe ontwikkelingen. Actiepunt 4. 
 

11. Woningbouw: 
A. Reactie op DR standpunt zienswijze Willibrordusplein / Marktstraat. 
De DR heeft haar standpunt t.a.v. het indienen van een zienswijze tegen het bestemmingsplan voor de bewuste 
bouwkavel gedeeld met de inwoner van Susteren, die wel een zienswijze wilde indienen. 
 

B. Voortgang: 
Er zijn vooralsnog geen nieuwe ontwikkelingen. Actiepunt 8. 
 

12. Voortgang lokale website Susteren.Nu. 
Gevraagd wordt om de nieuwe lokale (Echt – Susteren) website, Echt-Susteren.Nu, vooral met regelmaat te raadplegen 
en te beoordelen op kwaliteit en correctheid. Beoordelingen graag naar de secretaris. Deze zal ook met de webmaster 
overleggen over een transitie op termijn van de eigen website naar Echt-Susteren.Nu. Actiepunt 11. 
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13. Mededelingen & Rondvraag. 
A. Mededelingen; 

Er wordt geattendeerd op de PvdA-actie in de week van 5 t/m 10 dec. 2022 waarbij gevraagd wordt om 
(levensmiddelen)donaties waarmee voedselpakketten samengesteld kunnen worden voor de Voedselbank. 
 

Daarnaast wordt vastgesteld dat de verharding van de paden van de Ploeghenpoort vandaag is afgerond. 
Verder dat medio 2023 Vastrada wordt gerenoveerd, waarbij de bewoners voor anderhalf jaar naar Echt worden 
verhuisd. Daarna is verzorgingshuis De Egthe aan de beurt voor renovatie. 

 

B. Rondvraag; 
Bij alle verengingen / stichtingen is een niet geringe terugloop in vrijwilligers te constateren. Om dit tij te keren wil 
men een open dag voor alle verenigingen organiseren, bv. in de vorm van één grote informatiemarkt op het 
Raadhuisplein in mei 2023, waarbij de verenigingen zichzelf kunnen profileren, de toetredingsdrempel verlagen en 
daarmee de jongeren enthousiasmeren voor een lidmaatschap. Die aanwas zou weer kunnen bijdragen aan de 
opstart van de MFA. De DR wordt gevraagd dit initiatief te faciliteren/ondersteunen. Voorgesteld wordt om 
hierover in overleg te treden met “experts” bij Menswel. Actiepunt 13. 
 

Verder bestaat er twijfel of er, voor de afvalinzameling van 2023, een papieren afvalwijzer wordt verspreid en zo 
ja op welke wijze. Dit wordt gecheckt. Actiepunt 14. 
 

Voorts heeft een bestuurslid in het kader van de Wet Open Overheid (WOO) onderzoek verricht naar “wie en 
waarom” informatieverzoeken bij de gemeente naar/over hem hebben ingediend. Het werd als een ontluisterende 
ervaring gekenmerkt, waarbij het in veel gevallen niet duidelijk is wat de achtergrond van die informatiewens was! 
Het probleem kent een omgekeerde bewijslast, waarbij jijzelf deze inzage moet blokkeren. Waarvan akte. 

 

14. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:15 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun actieve bijdrage, wenst ze 
alvast plezierige feestdagen en nodigt ze uit voor de volgende vergadering. Deze vergadering is op woensdag 11 
januari 2023 om 19:30 uur. 

 
Bijlagen: 3 
1. Agenda 7 december 2022; 
2. Actiepunten i.r.t. notulen 7 december 2022 per 15 december 2022; 
3. Vergaderdata DR 2023. 
 



 
BIJLAGE  1 
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Openbare plenaire vergadering  147 
op woensdag 7 dec 2022, 19:30 uur  

 
 

DE VERGADERING WORDT OP OBS DE SPRINGDONK GEHOUDEN! 
Agenda  
 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda; 
B. Vergaderdata DR 2023; 
C. Vaststellen beleidsdocumenten (HR, etc.) door bestuur. 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 2 nov 2022, versie V0, worden vastgesteld;  
B. Checken afhandeling actiepunten 2 nov (overzicht per 18-nov-2022).   

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 nov t/m 5 dec 2022; 
B. Cadeaubon gemeente. 

 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht DR    t/m 7 dec 2022; 
B. Financieel overzicht MFA t/m 7 dec 2022; 
C. Vergaderkosten i.r.t. de Springdonk; 
D. Aanpassen tarieven Rabo jan 2023; 
E. Zoektocht andere bank; 
F. Instellen Kascontrolecommissie 2022. 

 

5. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Feedback Plenaire Sessie 22 nov.; 
2) Geleenbeek aanpassingen; 
3) Voortgang. 

 

B. Gebiedsontwikkeling VDL-Nedcar:  
1) Geld blijft beschikbaar; 
2) Geleenbeek aanpassingen; 
3) Voortgang. 
 

C. Openstaande verkeerszaken: 
1) Parkeren Posterholtlaan. 

 

6. Feedback overleg 7 dec. grondtransactie Rode Beek. 
 

7. Tijdsplan rioolaanpassing ORN t.b.v. wateroverlast R. v. Gelderstraat. 
 

8. Energie-transitie. 
A. Feedback Thema-avond Kernenergie; 
B. Reacties op Infoavonden 13 jun & 18 jul Windparken E – S ; 
C. Reacties op Infoavonden 1 & 2 nov Windparken E – S ; 
D. Voortgang. 

 

9. Multifunctionele Accommodatie (MFA) Susteren. 
A. Vastgoed verkoop Willibrordusplein; 
B. Voortgang. 
 

10. Verrijken pinbox Geldmaat met historische foto’s. 
A. Voortgang. 

 

11. Woningbouw: 
A. Reactie op DR standpunt zienswijze Willibrordusplein/Marktstraat; 
B. Voortgang. 

 

12. Voortgang lokale website Echt-Susteren.Nu. 
 

13. Mededelingen & Rondvraag. 
 

14. Sluiting.          
 

 



 
Actiepuntenoverzicht irt notulen 7 dec per 15 dec 2022 

BIJLAGE  2 
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1. De verkeersdeskundige in kennis stellen van het risico van stagnaties op de spoorwegovergang aan de 

Stationsstraat bij links afslaand verkeer. Waarschuwingssignaal “Overweg vrijlaten” d.m.v. sensoren of 
een verbod om linksaf te slaan, komend vanaf de overweg. Op 12 mrt 2022 een e-mail met die strekking 
aan hem verstuurd, incl. kopie aan alle leden. Op 15 mrt 2022 reactie van de verkeersdeskundige dat hij 
de situatie blijft monitoren, net als wij. De overweg wordt gereconstrueerd in 2025/2026, waarbij dit 
thema wordt meegenomen, incl. de voetgangersoversteek. 
 

2. Voorgesteld wordt in mrt 2022 om voor het installeren van laadpunten voor elektrische voertuigen, er 
duidelijke richtlijnen opgesteld dienen te worden. Mogelijk voorstellen aan de gebiedsregisseur c.q. 
nieuwe gemeenteraad. Tijdens de schouw op het Salvatorplein werd duidelijk dat de “laadbox” op de 
Vincentiuslaan behoort tot een try-out van dit soort boxen door particulieren. Het beheer en de kosten 
zijn geheel voor de aanvrager, zonder een gegarandeerde P-plaats! 

 

3. WBL gaat, n.a.v. het overleg van 7 feb. 2022, i.s.m. de DR (WG Slibopslag), na overleg  zorgdragen voor 
heldere communicatie over de voorliggende plannen. De DR dient deze informatieverstrekking te 
monitoren/bevorderen. 
 

4. Contact op met “Geldmaat” over het aanbrengen van historische foto’s (i.s.m. de Heemkundekring) van 
Susteren op de Geldmaat op het Willibrordusplein. Onderzocht wordt of het mogelijk is om voor de 
kosten (€ 1.700) een beroep te doen op het Coöperatief Dividend van de Rabobank. De secretaris vraagt 
de gemeente naar de noodzakelijke vergunningen en mogelijke vrijstelling van de kosten daarvoor. Op 31 
maart 2022 is er overleg tussen de WG en de eigenaar van de Plus-supermarkt geweest. De secretaris 
neemt contact op met de PL voor het Centrumplan over gewenste aanpassingen in de omgeving, zoals de 
muren en de winkelwagenstalling. Contact is geweest op 14 apr. 2022, vergunningen zijn niet nodig voor 
de muren en de het bestickeren van de winkelwagenstalling. Hij neemt contact op met de houthandel 
over het schilderen van de muren, maar de familie moet de financiële afwikkeling van de erfenis 
afwachten. 

 

5. Monitoren van slippartijen op de oranjerode kruispuntvlakken zal plaatsvinden, n.a.v. het voorstel van de 
verkeersdeskundige van 7 jan. 2022, en gerapporteerd worden aan Beheer Openbaar Ruimte van de 
gemeente. 

 

6. Als gevolg van de Raadsinformatiebrief voor de N276 (jan. 2022) is er een planologische wijziging 
toegepast voor de fietsoversteek t.h.v. de Pissummerweg. Er zullen nieuwe ontwerpen gemaakt worden 
voor de verschuiving naar de kruising bij de Slek (De Pauw). De WG Verkeer dient te monitoren of zij tijdig 
geconsulteerd worden voor de beoordeling van de ontwerpen voor de Slek – Pissummerweg 
fietsverbinding. Zie de notulen van 12 okt. 2022 voor de resultaten van het bestuurlijk overleg. Afwachten 
met welke plannen de gemeente/provincie komen, incl. tweerichtingfietspad vanaf de Slek t/m de 
Pissummerweg. 
 

7. Er is met de gemeente contact en een schouw geweest over de wateroverlast van afgelopen jaar. Er is 
echter geen verdere reactie van de ambtenaar gekomen. De secretaris vraagt dit na. Navraag heeft op e-
mail bij de gebiedsregisseur op 14 april 2022 plaatsgevonden. Er is contact geweest tussen ambtenaar en 
een bestuurslid. De voorgestelde aanpassing rioolstelsel is gedeeld met de DR. De secretaris heeft op 26 
okt. 2022 navraag bij de gebiedsregisseur gedaan over het uitvoeringstijdsplan. Het wachten is op reactie 
van de verantwoordelijk ambtenaar. De gemeente stelt een overleg in jan 2023 voor ter verduidelijking 
van de plannen. Een eerste voorstel is 24 of 31 jan. 2023. 

 

8. De DR benadert de gebiedsregisseur over de te bebouwen kavels aan de Baakhoverweg, Baakhoven en de 
Louerstraat tussen Oude Rijksweg Noord (ORN) en de Louerstunnel. 



 

Actiepuntenoverzicht irt notulen 7 dec per 15 dec 2022 

BIJLAGE  2 
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Voor de Louerstraat is gevraagd of dit zg. “Inbreilocaties” zijn of dat zij deel uitmaken van de 
nieuwbouwlocatie Middelveld III. Op 21 mei 2022 is deze vraag gesteld en als reactie kwam terug dat er 
volgende week (week 21) op terug gekomen werd. Er is nog geen antwoord gekomen, ook niet over de 
potentiële bouwlocatie in Baakhoven. Vanaf 8 juni 2022 is er contact met eigenaar van Baakhoverweg 45 
en op 17 juni 2022 is een verzoek om informatie aan de centrale coördinator van de gemeente verstuurd 
over de locaties Baakhoven, kavels Louerstraat en Middelveld 3. Op 17 juni 2022 stuurt de centrale 
coördinator van de gemeente een status voor diverse locaties. Baakhoven en Louerstraat zijn “Ruimte 
voor Ruimte” projecten waar ontwikkelaars met grondeigenaren overleggen. Middelveld III is nog weinig 
over bekend. Actiegroep Burgerbelangen E-S voert actie tegen de plaatsing van megaloodsen in E-S.  
Zie de notulen van 14 okt. 2022 v.w.b. de resultaten van het Bestuurlijk Overleg. Het wachten is op het 
gereedkomen van de concept Woon- & Omgevingsvisies begin 2023. 

 

9. Bewoners van de Cecilialaan worden geconfronteerd met het torpederen van het herinrichtingsplan 
(meanderen) van de Rode Beek door dubieuze grondaankoop door de gemeente. Er wordt een verzoek 
aan de gebiedsregisseur gericht met de vraag naar opheldering. De secretaris heeft op 26 okt. 2022 het 
probleem bij de gebiedsregisseur ingediend. Het wachten is op reactie van de verantwoordelijk 
ambtenaar. Datumvoorstellen werden gedaan en weer geannuleerd. Vooralsnog staat nu 7 dec. 2022 op. 
Op 7 dec. 2022 is overleg geweest op de gemeente, zijn er fouten erkend en is nieuw overleg op 16 dec. 
2022 met de bewoners toegezegd. De beek gaat nog steeds meanderen. 

 

10. In de periode aug – nov 2021 is er overleg geweest met de gemeente over het aanbrengen van 
parkeervakken op de Posterholtlaan tussen huisnummers 8 en 45. Nadien (nov 2021) kwam slechts de 
mededeling dat het aanbrengen “on hold” stond en is er verder niets vernomen. 
Op voorstel van de DR-vergadering is op 14 okt 2022 een e-mail naar de verkeersdeskundige gestuurd 
met navraag over de voortgang. De reactie van deze ambtenaar wordt afgewacht. Door een bewoner 
(ondersteunend lid) is, eind nov. 2022, ruggenspraak geweest met betroffen bewoners over de 
benadering van hen door de gemeente. Er is echter nooit een vervolggesprek gevolgd, ondanks de 
toezegging. Lijkt erop dat beide partijen op elkaar wachten. De secretaris stuurt oproep aan de gemeente 
om de voorgestelde wijzigingen (paar vakken schilderen) alsnog door te voeren en eventueel de overlast 
gevende (proppen) bomen te rooien/vervangen, op wens van de bewoners. De secretaris heeft op 15 

december de verkeersdeskundige per e-mail op de hoogte gesteld. 
 
 

11. De secretaris zal met de webmaster overleggen over een “zachte” transitie van de eigen website naar Echt-
Susteren.Nu gaandeweg 2023. 

 

12. Tijdens de omleiding vanwege de werkzaamheden voor de “sink hole” op de N296 (dec. 2022) is gebleken dat, 
vanwege het ontbreken van adequate verlichting, er in de S-bochten aan het begin van de Meinpasweg bij de N296 
zeer slecht overzicht bestaat hetgeen bijdraagt aan mogelijke frontale botsingen. Het is zinvol de 
verkeersdeskundige hiervan op de hoogte te brengen met de wens om hier verandering in aan te brengen. De 
secretaris heeft op 15 december de verkeersdeskundige per e-mail van de wens op de hoogte gesteld. 

 
13. Bij alle verengingen / stichtingen is een niet geringe terugloop in vrijwilligers te constateren. Om dit tij te keren wil 

men een open dag voor alle verenigingen organiseren, bv. in de vorm van één grote informatiemarkt op het 
Raadhuisplein in mei 2023, waarbij de verenigingen zichzelf kunnen profileren, de toetredingsdrempel verlagen en 
daarmee de jongeren enthousiasmeren voor een lidmaatschap. Die aanwas zou weer kunnen bijdragen aan de 
opstart van de MFA. De DR wordt gevraagd dit initiatief te faciliteren/ondersteunen. Voorgesteld wordt om hierover 
in overleg te treden met “experts” bij Menswel. 

 
14. Verder bestaat er twijfel of er, voor de afvalinzameling van 2023, een papieren afvalwijzer wordt verspreid en zo ja 

op welke wijze. Dit wordt gecheckt. Medio dec. 2022 wordt een papieren afvalwijzer 2023 op elk huisadres bezorgd. 
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MAAND WEEKNR. DATUM OPMERKINGEN 

JANUARI  2023 02 WOENSDAG  11 Verplaatst wegens de Kerst/Nieuwjaar vakantie 

FEBRUARI  2023 06 WOENSDAG  8  

MAART  2023 10 WOENSDAG  8 Verplaatst wegens Voorjaarsvakantie 

APRIL  2023 14 WOENSDAG  5  

MEI  2023 19 WOENSDAG  10 Verplaatst wegens Mei vakantie 

JUNI  2023 23 WOENSDAG  7  

JULI  2023 --- ---- 
GEEN VERGADERINGEN WEGENS 

ZOMERRECES 

AUGUSTUS  2023 --- ---- 
GEEN VERGADERINGEN WEGENS 

ZOMERRECES 

SEPTEMBER 2023 36 WOENSDAG  06  

OKTOBER  2023 40 WOENSDAG  04  

NOVEMBER  2023 44 WOENSDAG  01  

DECEMBER  2023 49 WOENSDAG  06  

 
 
 


